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ČESKO: Sněmovna nezklamala a opět se ukázalo, že je de facto úplně jedno, co se
schvaluje, vždy se nějak pospojují a dohodnou. Hra na koalice, opozici a většiny připomíná tu na
hodného a zlobivého policajta. Jednou vládnou ti, podruhé jiní, ale jako by existovala dohoda,
součástí které je skutečný pakt o neútočení. Tím je myšleno reálný, slovní přestřelky jsou pouhým
koloritem parlamentních rozprav. V Senátu to může být jinak, jenže ten je v důsledku víceméně
zbytečný.

Nouzový stav byl prodloužen o další nesmyslný měsíc. Dá se předpokládat, že s počátkem
vakcinace budou čísla o nakažených oscilovat dle potřeb vlády a možná se i na chvilku sníží, ovšem
dost možná se týden před skončením nouzáku zase zvednou. Tlak na očkování bude natolik velký, že
klidně zase zavřou školy, obchody, přeruší sportovní soutěže. Spoléhají totiž na tu část obyvatelstva,
která se nechala obalamutit a věří jak testům, tak i vakcínám. Rozpolcení společnosti tak plní svůj
účel. Nejednotnost národa v podstatě brání společnému vzepření se destrukci svobod. I kdyby lidé
kritizující nouzový stav spojení s rozkladem ekonomiky, uvědomující si obrovské náklady na většinou
nesmyslnou a předraženou léčbu covidu, přičemž kamsi úplně zmizela chřipka, šli do ulic, ozbrojené
složky a zbývající značná část svědků covidových budou stát na straně vlády. Ano, máme šanci.
Pokud vakcíny začnou kosit ty naivní, kteří dobrovolně či ze zištnosti podstoupí očkování, možná
ostatním dojde, čemu podlehnuli. Nevíme však, jak jsou preparáty naprogramovány, možná se
následky objeví tak pozdě, že nebude cesty zpět.

Andrej Babiš, který se postavil do čela týmu zodpovědného za vakcinaci, prohlásil, že má k
dispozici přes 11 milionů dávek. Prozatím, další jsou prý zajištěné. Při ,,potřebě“ dvou na jednoho
člověka, dále vynechání dětí a mládeže do 16ti let, alergiků a občanů s problémy, které neumožní
aplikaci, to znamená, že Prymula a spol počítají s tím, že by se mohla proočkovat velká část dospělé
populace. Zároveň povinné absolvování tohoto procesu bude vyžadováno například u profesionálních
sportovců a reprezentantů, zdravotnického personálu a lidí cestujících kamkoliv. Pokud jde o
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sportovce, je vcelku možné, že jim bude ukončena kariéra, protože možné následky zmíněné na
letáku přiloženém k vakcínám mohou být fatální. Hovořili jsme s řadou zdravotníků, z nichž absolutní
většina odmítá dát se očkovat, což však u lékařů neznamená, že se nebudou podílet na vakcinaci
svých pacientů. Opět je třeba připomenou, že kšeft je kšeft a zdravotní pojišťovny jsou štědré. Sice
nejsou ochotny uhradit některé zákroky, které mohou zachránit život, ale utrácí miliardy měsíčně za
naprosto zcestné testování a hradit budou lékařům i napíchávání zdravých občanů.

Prodloužení nouzového stavu dává nadále vládě do rukou potřebný nástroj k další likvidaci
světa, který jsme znali. Je otázkou času, kdy se zvýší kriminalita, hladoví lidé k ní budou mít blízko.
Zároveň budou pokračovat nesmyslné represe v mnoha sférách, ekonomika bude natolik nemocná,
že nynější dohady o rozpočtu vlastně nic neznamenají. Šílenec Flégr šíří poplašné zprávy o počtu
mrtvých v případu promoření národa, jeho oponenti varují před očkováním s tím, že kdo prošel
covidem, nepotřebuje ho několik let. A kdo ne, měl by onemocněním přirozeně projít bez potřeby
vakcinace. Vše je však irelevantní. Gates chce snížit stav světové populace a svůj cíl začal naplňovat.
To není konspirace, to jsou jeho vlastní autentická slova. Takže pokud se nezačne něco dít, jsme na
cestě, která nekončí ničím dobrým.
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